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Verslag Algemene Leden Vergadering Golfvereniging De Batouwe 

23 april 2024 
 

Aanwezig: Aart van Voorthuizen (voorzitter) 

  Robbert Pennock (secretaris) 

  Roelf Hagoort (penningmeester) 

  Astrid Ridderbos (bestuurslid) 

  Anita Terlingen (bestuurslid) 

  Jeroen Bosman (bestuurslid) 

  Marloes Gebuijs (officemanager en notulist) 

  46 leden 

 

1. Opening 

Voorzitter Aart van Voorthuizen heet iedereen van harte welkom. Speciaal welkom voor de Leden van 

Verdienste: Michiel Louman en John van der Heijden. 

 

Een minuut stilte volgt voor de overleden leden Maarten van der Hulst, Jeannette Oldenziel, Laurens 

Kool, Ronald Rühl en Gerard Hagen. 

 

2. Mededelingen bestuur 

• Algemeen 

21 leden hebben zich afgemeld voor de ALV. 

 

Jan Willem Doove heeft afscheid genomen van de Heerencommissie. Op 23 mei, bij zijn afscheid met 

de Heerencommissie, krijgt hij nog een bedankje van het bestuur. 

 

De vereniging telt 1024 leden, waarvan 45 jeugdleden, 63 fullmembers (Businessclubleden ook lid 

van de vereniging). Er zijn 410 9-holesleden (waarvan 76% 65-plus is). Daarnaast hebben we nog eens 

323 seniorleden. 61% van het ledenbestand is 65 jaar of ouder (er zijn 91 80-plussers). 

 

In het najaar gaat E-Golf4U over naar Nexxchange, dus een vernieuwing van onze golfsoftware 

(ledenadministratie, wedstrijd- en handicaporganisatie). 

 

In 2025, op 1 augustus, bestaat de golfvereniging 35 jaar. Dit lustrum willen we natuurlijk vieren. 

Ideeën zijn van harte welkom.  

 

• Beleidsvisie 

Het bestuur heeft gekozen voor een actueel jaarplan en niet voor een meerjarenplan. Het idee is om 

elk jaar in april een actueel overzicht van het beleid te geven. 
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In het plan wordt een gemeenschappelijk belang van Golfcentrum De Batouwe en vereniging 

benadrukt.  

 

De baan baart regelmatig zorgen. Toch horen wij o.a. van bezoekende competitieteams positieve 

ervaringen. Maar aandacht aan verbetering van de baan blijft noodzakelijk. 

Aart vraagt de leden naar wensen, maar meer nog naar oplossingen t.a.v. de baan.  

 

Voor de golfers die een handicart/buggy nodig hebben om te golfen, zal eerst worden 

geïnventariseerd wie er echt afhankelijk is van een handicart. Daarna kijken naar wat voor deze groep 

tot de mogelijkheden behoort.  

 

Doel is ook om de oefen- en trainingsfaciliteiten uit te breiden op De Batouwe. 

 

Verder wordt over andere lidmaatschapsvormen nagedacht. Bijvoorbeeld hoe het grote gat te 

verkleinen tussen het jeugd- en volwassen tarief. Daarnaast kijken naar lidmaatschappen voor leden 

die in de winter niet wensen te spelen, of zelfs voor leden die helemaal niet meer golfen, maar graag 

als lid aangesloten blijven bij de vereniging. 

 

De communicatie binnen de vereniging loopt steeds beter, maar het bestuur vindt dat dit vanuit de 

BV nog kan verbeteren. Events en competitiedagen moeten duidelijk zijn voor onze leden. Ook de 

jeugdactiviteiten verdienen meer aandacht in de communicatie.  

 

Uit de ontvangen mails kwam o.a. de vraag om aandacht voor het rookbeleid. Dat was vorige 

vergadering een toezegging van het bestuur. De voorzitter vindt dat de vereniging eerst moet 

vaststellen wat we daarmee willen. Dit punt zal zeker aan het beleidsplan worden toegevoegd. 

Liesbet Dreeuws meldt dat de NGF een convenant heeft getekend om te streven naar rookvrije 

golfbanen. Volgens haar moet je daar als vereniging in mee willen gaan. 

Aart merkt op dat de baan van de BV is. Astrid meldt dat het bestuur veel gepleit heeft om roken in 

elk geval te beperken. Het eerste resultaat is dat het terras deels (bovengedeelte) rookvrij is.  

 

Leden merkten ook op dat er te weinig goed functionerende ballenwassers in de baan staan. Dit zal 

met de BV worden besproken. 

>>Het beleidsplan is na te lezen op de website. 

 

• Nieuwe pro op De Batouwe 

Jeroen Bosman vertelt dat Jim Woudenberg is aangetrokken als pro. Maar hij speelt ook nog 

(inter)nationale wedstrijden en is dus niet altijd beschikbaar voor golfles en training geven.  

Ook is er een nieuwe pro aangetrokken om Martijn van Eik op te volgen: Wouter van Beurden 

(afkomstig van Golfclub Noordeloos), 40 jaar, PGA-opgeleid. Hij heeft een ondernemend karakter en 

organiseert bijvoorbeeld ook golfreizen. 

Wouter is gekozen uit 14 sollicitanten, waaruit met een aantal gesprekken zijn geweest. De 

sollicitatiecommissie bestond uit Charles de Klerk, Ingrid Meulemans, Gerrit van Solkema en Jeroen 

Bosman. 

Jeroen vindt dat op De Batouwe vooral veel spelbeleving is, maar zou ook graag meer sportbeleving 

zien. Daar hoort meer samen trainen en oefenen bij. 

 

https://debatouwe.nl/wp-content/uploads/Beleidsplan-2024-2025.pdf
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In aansluiting op de benoeming van de nieuwe pro en de inzet van Jim, wordt een Trainingscommissie 

gevormd, onder voorzitterschap van Ilse Donkersloot. Leden met diverse (golf)achtergronden nemen 

hieraan deel.   

Op de vraag over de samenwerking tussen de pro’s, antwoordt Jeroen dat hij met de komst van twee 

nieuwe pro’s de kans ziet om een pro-team te smeden op De Batouwe. 

Rob Siereveld zal zeker ook deel uitmaken van het pro-team. Hij staat positief tegenover de nieuwe 

pro’s.  

Het bestuur pleit voor een doorlopende trainingsopbouw op De Batouwe. 

 

Op de vraag of er voldoende oefenfaciliteiten zijn op De Batouwe, reageert Jeroen dat hierover goede 

afstemming moeten komen met de BV.  

 

• Baan en Courserating 

Baanonderhoud 

Jos Overdijk licht aan de hand van een aantal dia’s dit thema toe. >>Klik hier voor de presentatie 

De HBR-commissie is uitgebreid met Petra Vette en John Terlingen (baancommissaris).  

Daarna komt de voortgang van het baanonderhoud aan bod. De HBR heeft hierover zeer regelmatig 

contact met Jan Huibers (hoofdgreenkeeper) en Gerrit van Solkema.  

Op 6 mei komt een onafhankelijke deskundige, Caspar Paulussen, de baan beoordelen aan de hand 

van het ‘Handboek kwaliteit golfbanen’. Geïnteresseerden kunnen de link naar dit handboek 

opvragen bij het secretariaat of bij Jos. 

 

Jan Sonneveld vindt het wat laat (begin mei). Al in november vorig jaar is hier om gevraagd. Hij is 

bang dat er dit jaar nog niet veel wordt gerealiseerd. Jos antwoordt dat de HBR en greenkeeper de 

jaardoelen van het onderhoud blijven nastreven, eventueel in relatie tot de eerste bevindingen van 

de deskundige. 

 

Harry Kuyper vraagt of het een vrijblijvend advies is van de deskundige of dat de BV zich daaraan 

committeert. Jos wil het voorlopig een vrijblijvend advies noemen. 

 

Zoltan Szabo weet dat de baaneigenaar streeft naar een plek in de top 40 bij Leading courses. Is dat 

realiseerbaar? Jos kan daar geen antwoord op geven. 

 

Een lid merkt op dat een wedstrijd als Cross Country is gespeeld op een doornatte baan. De trolleys 

hebben hun sporen nagelaten en er is veel schade toegebracht. Had de baan niet dicht moeten zijn? 

Jos heeft hierover met Gerrit en Jan Huibers contact gehad. Jan is van mening dat het herstel in dit 

groeizame seizoen snel gaat en dat het verantwoord was om de wedstrijd door te laten gaan. 

 

Courserating 

Jan Sonneveld vraagt of het mogelijk is om met groot onderhoud rekening kan worden gehouden met 

het oog op de courserating die dan over 8 jaar weer plaatsvindt.  

 

• Speelcultuur 

Onder leiding van Wijnand Eissens is er aandacht gekomen voor de speelcultuur op De Batouwe.  

De HBR heeft het initiatief genomen, maar omdat dit moet gaan behoren tot het DNA van De 

Batouwe, wordt dit thema nu een bestuursaangelegenheid. 

https://debatouwe.nl/wp-content/uploads/HBR-presentatie-ALV-23-april-2024.pdf
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Jos bedankt Wijnand voor zijn inzet en wenst Anita, als verantwoordelijk bestuurslid, succes met dit 

onderwerp.  

 

• Uitkomst enquêtes Players 1st 

Astrid en Robbert hebben deze statistieken bestudeerd en hieruit is een presentatie voortgekomen.  

>> Klik hier voor deze presentatie 

Astrid geeft uitleg bij deze dia’s. Gekozen is om te kijken naar opvallende resultaten in 2023 en een 

paar trends in de afgelopen drie jaar. 

 

Het gaat vooral om de promotor- of ambassadeursscore (NPS) (hoe waarschijnlijk is het dat u de 

baan/vereniging zal aanbevelen bij vrienden, familie of collega’s).  

De NPS van De Batouwe is 11. Dit is -16 (lager dan de benchmarkt, die omvat ongeveer 70 banen). 

In de grafieken (zie presentatie) zie je ook op welk vlak directe aandacht vereist is, waar De Batouwe 

onder presteert, in balans is en over presteert.   

Het bestuur stelt als doel om elk jaar op de ALV in april een terugkoppeling te geven van de resultaten 

uit Players 1st. Astrid moedigt de leden dan ook aan om de enquête, die eens per jaar per mail 

gestuurd wordt, in te vullen.   

 

3. Ingekomen stukken  

Een aantal leden heeft voorafgaand aan de ALV een vraag of opmerking t.a.v. de agenda en het 

beleidsplan aan het bestuur gestuurd. Deze punten zijn grotendeels bij de mededelingen aan de orde 

gekomen.  

 

4. Notulen ALV 29 november 2023 

Er zijn geen opmerkingen vanuit de ALV. De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. 

 

5. Financiën 

a. Financieel jaarverslag 2023 

Penningmeester Roelf Hagoort licht aan de hand van de dia’s de staat van baten en lasten en de 

balans toe. >> Klik hier voor de dia’s 

Het ledental daalt licht, nadat in de coronajaren het aantal leden was toegenomen. Hij is van mening 

dat de vereniging en de baan meer leden kan hebben. 

De uitgaven zaten in 2023 weer op een niveau hoger dan in de coronajaren ofwel zijn weer normaal. 

Deze kosten zullen zeker nog blijven stijgen.  

Het bestuur heeft extra geld (€ 2500) beschikbaar gesteld voor het lustrumfonds. Er is een mooi 

bedrag van € 25.000 beschikbaar om het lustrum in 2025 uitbundig te vieren. Ideeën zijn zeer 

welkom! 

 

Op de balans per 31 december 2023 staat een hoog bedrag op de rekening courant van de bank. Dit 

is een weergave van gelden die naar de BV doorgesluisd worden in januari en februari, maar door 

leden in december al betaald zijn. 

 

b. Voorstel overhevelen € 7045 (renteloze lening nog te betalen aan ex-leden) naar de Algemene 

Reserve 

Dit bedrag was bestemd voor een achttal leden die langer dan 10 jaar geleden hun lidmaatschap 

hebben opgezegd. Op verzoek van de Kascommissie is in 2023 een laatste poging gedaan om deze ex-

https://debatouwe.nl/wp-content/uploads/Presentatie-Players-1st-enquetes-23-april-2024.pdf
https://debatouwe.nl/wp-content/uploads/Financiele-dias-ALV-23-april-2024.pdf
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leden te traceren. Dit is echt niet gelukt. Vandaar dat het bestuur voorstelt om dit bedrag naar het 

eigen vermogen over te hevelen in het jaar 2025. Vanuit de ALV komt geen bezwaar, aldus besloten. 

 

Jan Sonneveld informeert naar de rentebaten op de bankrekeningen over 2023.  

Roelf antwoordt dat gekozen is om de rentebaten van de SNS bank direct te boeken (wordt 

maandelijks bijgeschreven), maar de rente van de Rabobank wordt geboekt op datum waarop de 

bank dit uitkeert. Dat is begin januari van het opvolgende jaar. 

 

c. Verslag Kascommissie 

Koos de Bree licht enkele punten uit het verslag van de Kascommissie toe. >> Lees hier het verslag. 

Op 27 maart vond het gesprek met penningmeester en Marloes plaats. De Kascommissie heeft hier 

een positief gevoel aan overgehouden. Vragen werden adequaat beantwoord. 

De Kascommissie adviseert het bestuur om bij het sturen van het overzicht van bedragen die aan de 

BV worden afgedragen, de BV om een akkoordverklaring, bevestiging te vragen. 

Verdere bevindingen zijn te lezen in het verslag. 

 

d. Decharge bestuur voor gevoerde beleid 2023 

Koos de Bree vraagt namens de Kascommissie de ALV om het bestuur decharge te verlenen voor het 

gevoerde financieel beleid in 2023.  

De aanwezige leden stemmen in met applaus. 

 

6. Kascommissie 

De zittingsperiode van Koos de Bree is verstreken. Henny den Bieman is bereid gevonden om de 

opengevallen plaats in de Kascommissie in te nemen.  

Gerard de Roij neemt de rol van voorzitter op zich en Aart vraagt of de ALV instemt met nieuw lid 

Henny de Bieman.  

Opnieuw applaus van de ALV ter instemming. 

 

7. Commissiezaken 

Jan-Willem Doove is om gezondheidsredenen afgetreden als voorzitter van de Heerencommissie. Het 

bestuur stelt voor, op aanbeveling van de Heerencommissie, om Gerard de Roij te benoemen als 

nieuwe voorzitter van de Heerencommissie. 

De ALV stemt in met applaus. 

 

8. Vaststelling datum najaars-ALV: voorstel donderdag 21 november 2024 (onder voorbehoud)  

Ter informatie. 

 

9. Rondvraag 

Liesbet Dreeuws vraagt of bij het reserveren van een starttijd via de app een koppeling kan worden 

gemaakt naar de agenda? Aart belooft dat hiernaar gekeken wordt.  

 

10. Sluiting 

Om 21.45 uur sluit Aart de vergadering en bedankt hij de aanwezige leden voor hun aandacht en 

inbreng. Hij nodigt iedereen uit voor een drankje aan de bar.  

Verder wenst hij Margriet veel succes met de samenstelling van de nieuwe Glossy. Ook wenst hij Cees 

Quak veel succes met de Communicatiecommissie. 

https://debatouwe.nl/wp-content/uploads/Verklaring-kascommissie-over-2023.pdf
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Verder doet hij een oproep aan de leden om na te denken over leden die in aanmerking komen om 

Lid van Verdienste te worden.   

 


